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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr.3 - 19.02.22 
 
Til stede: Olav Gjærevold, Arild Palmstrøm, Ole Konrad Haug, Jan Fredrik Michelet, 
Bente Amundsen MacBeath 
Forfall: Odd Arve jensen 
Referent: Bente AM 
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Referat fra forrige møte 29.9.21 
Styret gjennomgikk oppfølging av sakene fra forrige møte.  Noen 
saker kommer som egne saker. 
 
Oppfølging av stier i samarbeid med DNT - dette vil bli fulgt opp 
etter påske. 
 
Kart med gamle navn – saken følges opp videre. Det planlegges 
to møter til for å dekke Øktern området og Briskerudområdet.  
Flere kontaktpersoner er aktuelle og vil bli kontaktet.  Olav, Ole 
Konrad og Bente er møtedeltakere fra vår side. 
Det lages også et tilhørende informasjonsark om stedsnavnene 
og personer som er relevante. 
 
Felles styremøte med Steinset Øktern hytteforening – dette er 
avtalt, dato ikke fastsatt 
 
Dugnad på Elvestrand – avklart med grunneier – tas til våren 
Vi bør dele den interessante historien til Elvestrand.  Ole Konrad 
snakker med faren sin og skriver ned historien. 
Dette tas med i info-delen på kartet. 
 
Møte med NU Hytteforbund – referat fra dette møtet er sendt til 
styret og medlemmene av hytteforeningen. 
En kommentar fra Arild vedr. mobildekning er at dekningen i 
vårt område er dårlig, men det ble ikke nevnt i referatet.  
Telenor har flere master i området, men vårt område ligger 
midt imellom og nyter ikke godt av disse (Lykkjeåsen, 
Sundbylia, Fekjan, Haglebu, Uvdal, Rågrendi, Steinkjenn). 
 
Olav har vært i kontakt med Telenor og fått opplyst at det er 
mulig å registrere dekningsønske.  Han har nå gjort dette.  Det 
er imidlertid viktig at de får mange henvendelser om samme 
område så all bør gjøre det.  Olav sender ut informasjon om 
dette på Facebook-siden og oppfordrer medlemmene til å 
registrere dekningsønsker. 
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Økonomi 
 
Registrering i Brønnøysundregisteret sjekkes – må alle 
styremedlemmene registreres?  
 
33 av 40 medlemmer har betalt så langt. En har meldt seg ut, de 
fleste har ikke svart på purring.  Jan Fredrik sender en siste 
purring og en mail til styret med oppdaterte tall. 
 
Hans Rasmus Astrup har gått bort, og Anne Catharina Astrup 
har nå overtatt på Slettehola.  Fredrik Ånerud er viltforvalter, og 
Olav tar kontakt med ham for å snakke om medlemskapet i 
hytteforeningen. 
 
Status hjemmeside 
 
Arild la frem forslag til forside med et midlertidig bilde.  Her 
ligger formålet med hytteforeningen og de siste dokumentene.  
Kartet er også bra, og flere lenker til aktuell informasjon, 
inkludert bilder.  Det bør alltid legges til hvor bildene er tatt.  
Bildeutlegging bør begrenses til noen få.  Litt om geologien i 
området hadde også vært interessant. 
Styret var fornøyd med forslagene og Arild jobber videre med 
dette. 
 
Hovedutfordringen med hjemmesiden er hvordan vi kan få flere 
til å bruke den.   
 
Roar Finstad (tidl. økonomiansvarlig) står som eier av 
hjemmesiden. 
 
Status løyper og stier 
 
Ole Konrad orienterte om nyheter.  Haglebu Løypelag kjørte 
tidligere løypene fra Fagerfet – Fjelløkteren – Økteren – Reinsjø.  
Denne er nå overtatt av Borgegrend Løypelag. 
Kommunen kommer antakelig til å stramme inn ytterligere på 
tilskuddene.  Det brukes 8-900.000 i hele kommunen og vi får 
90.000 av dette.  Arbeidet utføres med lite støtte til den enkelte 
kjører og de gjør en kjempejobb.  De er helt avhengig av støtte 
fra brukerne av løypene.  Det er viktig at pengene betales til 
Løypelaget, gjerne på VIPPS. 
Generelt prioriteres ferier og helger. 
 
Styret diskuterte forskjellige metoder for å oppmuntre til at 
flere betaler – et nyttig argument at det er viktig med godt 
løypenett i forhold til verdien av hytta.  
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Det var spørsmål om endring av løypene til Hallingnatten, og 
Ole Konrad vil sjekke dette. 
 
I forbindelse med stormene i høst har det vært en del trefall 
over løyper.  Flere av disse er blitt ryddet på frivillig basis av 
hytteeiere. 
 
Turskiltene som ble bestilt er ferdige og vil bli satt opp i 
vår/sommer på dugnad. 
 
Planer 2022 
 
Flere merkede stier 
Forslag om å merke en løype opp på Isbrunatten fra turistløypa. 
 
Stikart 
Løypelaget har ansvar for både løyper og stier, og spørsmålet er 
om Løypelaget kan lage et stikart, inkludert Steinset / Øktern? 
 
Tur til Nore Kraft 
Denne planlegges mai/juni 
 
Elvestrand dugnad 
Denne organiseres for hyttene i nærheten 
 
Medlemsverving 
Det er viktig å følge med på nye hytteeiere og nybygging av 
hytter.  Det kommer f.eks. et nytt hyttefelt ved Lauvhaugen (Geir 
Jorstein Bergerud).  Arild følger litt med på dette i 
Briskerudområdet. 
 
Møteplan 2022 
Vedtatte plan er ok: 
21. mai kl.16.00 
13. august kl. 16.00 
 
Årsmøte 3. september  
 
Eventuelt 
Jan Fredrik stilte spørsmål om hytteforeningen har noe ansvar i 
forhold til bærekraft – å hindre mest mulig naturinngrep.  Styret 
konkluderte med at vi ikke har det, siden vi ikke har noe 
forvaltningsansvar.  Hytteforeningen kommer f.eks. ikke inn i 
byggeprosesser. 
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